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OR-RM.0012.4.27.2024 

 

Protokół Nr 6/24 

z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki 

Rady Miejskiej w Koronowie. 

odbytego w dniu 23 października 2024 r. 

w Urzędzie Miejskim w Koronowie 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki Rady Miejskiej w Koronowie 

Pan Wojciech Skoczek o godzinie 11:00 otworzył posiedzenie komisji. W posiedzeniu 

uczestniczyło 6 członków komisji, co wobec składu komisji wynoszącego 6 członków komisji 

stanowi  kworum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji.  

 

Lista obecności stanowi  Załącznik nr 1 niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący Komisji  Pan Wojciech Skoczek odczytał porządek posiedzenia, do którego  

nie wprowadzono zmian. 

Porządek posiedzenia po zmianach: 

1. Otwarcie posiedzenia komisji i stwierdzenie kworum. 

2. Spotkanie z dyrektorami szkół z terenu Gminy Koronowo w celu omówienia sytuacji 

w placówkach. 

3. Analiza materiałów na sesję Rady Miejskiej w Koronowie. 

4. Sprawy bieżące Komisji. 

5. Zamknięcie posiedzenia komisji. 
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2. Spotkanie z dyrektorami szkół z terenu Gminy Koronowo w celu omówienia 

sytuacji w placówkach. 

 

Zaproszona na posiedzenie Komisji Dyrektor Szkoły Podstawowej w Witoldowie Pani 

Bernadeta Kaczmarek przedstawiła obecny stan uczniów szkoły. Do szkoły uczęszcza 48 

dzieci z czego 38 uczniów chodzi do klas II-VIII. W szkole pracuje 17 nauczycieli oraz 

zatrudniony do grudnia bieżącego roku doradca zawodowy. Pani Dyrektor zwróciła uwagę 

na fakt, że wiele dzieci z rejonu (44 osoby) uczęszcza do innych szkół z czego większość 

do Zespołu Szkół im. Leona Wyczółkowskiego we Wtelnie -28 dzieci. 

W związku z niską liczbą uczniów zajęcia prowadzone w szkole są łączone, natomiast 

średnie wyniki egzaminów dzieci w Witoldowie są wyższe od średnich wyników na terenie 

Gminy Koronowo. Obecna na posiedzeniu Komisji Pani Elżbieta Mojzesowicz-Radna Rady 

Miejskiej w Koronowie odczytała pismo, z którego wynikało, iż do klasy I Szkoły 

Podstawowej w Witoldowie w wyniku rekrutacji zapisanych zostało troje uczniów. Pani 

Bernadeta Kaczmarek wyraziła opinię, że jedną z przyczyn niskiej liczby dzieci 

uczęszczających i chętnych do uczęszczania do szkoły jest krótki czas pracy szkoły. Dzieci 

uczęszczają do zorganizowanych społecznie świetlic. Pani Elżbieta Mojzesowicz 

poinformowała o refundacji kosztów biletów dla trójki dzieci spoza rejonu dojeżdżających do 

szkoły we Wtelnie. Podkreśliła, że pozostali rodzice dzieci spoza rejonu, które uczęszczają 

do szkoły we Wtelnie lub innych szkół nie otrzymali zapytania czy są zainteresowani 

dofinansowaniem na bilety-dzieci nie są równo traktowane. Pani Ewa Chytła Dyrektor 

Miejsko-Gminnego Zespołu Edukacji odpowiedziała, że rozmawiała z rodzicami dzieci 

uczęszczających do szkoły we Wtelnie w wyniku braku otwarcia klasy I w Witoldowie, 

zaproponowała jeden kurs autobusu o godz. 8.00 i kurs powrotny o godz. 15.00, uznano, że 

refundacja biletu dla trójki dzieci była korzystniejsza niż wynajem całego autobusu. Radna 

Rady Miejskiej w Koronowie Pani Elżbieta Mojzesowicz powiedziała, że zamknięcie szkoły 

w Witoldowie będzie oddziaływało na życie społeczne mieszkańców. Podkreśliła, że należy 

mieć odwagę stanąć przed rodzicami i jasno przedstawić sytuację szkoły-brak jej 

ekonomicznej opłacalności. Radna nie wyraża zgody na „wygaszanie” szkoły. Jej opinię 

podzieliła Radna Ewa Szymańska, która stwierdziła, że obecni na zebraniach wiejskich oraz 

zebraniach w szkole w Witoldowie Burmistrzowie powinni już od dawna omawiać ten temat. 

Pan Tomasz Piasecki- Radny Rady Miejskiej w Koronowie zapytał czy problem został 

zgłoszony rodzicom dzieci przed lipcem br. Dyrektor Szkoły Podstawowej w Witoldowie 
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wraz z Panią Dyrektor Miejsko-Gminnego Zespołu Edukacji w Koronowie odpowiedziały, że 

problem nie został zgłoszony z uwagi na trwający rok szkolny. Pan Tomasz Piasecki 

poprosił o powtórzenie spotkania z rodzicami w celu poinformowania ich o możliwościach w 

związku z trudną sytuacją szkoły. Przewodniczący Komisji Radny Wojciech Skoczek uważa, 

że szkoła nie powinna zostać we wrześniu 2025 r. otwarta. Pani Dyrektor Ewa Chytła 

poinformowała, że aby szkoła nie została we wrześniu 2025 r. otwarta należy w styczniu 

podjąć uchwałę intencyjną rozpoczynającą procedurę. Radna Rady Miejskiej w Koronowie 

Pani  Agnieszka Radwan zapytała czy w przypadku zamknięcia szkoły nauczyciele będą w 

stanie znaleźć zatrudnienie na terenie gminy na co otrzymała odpowiedź twierdzącą. 

Skarbnik Gminy Pan Marcin Kłodziński przekazał, że dla dobra dzieci i sytuacji finansowej 

korzystnie byłoby, aby od 01.09.2025 r. szkoła została zamknięta. Obecny na posiedzeniu 

Komisji Zastępca Burmistrza Koronowa Pan Krzysztof Zająkała zaznaczył, że należy 

zacząć od rozmowy z rodzicami. Przewodnicząca Rady Miejskiej w Koronowie Pani 

Mirosława Pietryga z uwagi na swoje wieloletnie doświadczenie w dziedzinie oświaty 

przekazała, że w bieżącej sytuacji najważniejsze jest uspokojenie kadry i rodziców. Radny 

Rady Miejskiej w Koronowie Pan Krzysztof Meyze powiedział, że brak jest argumentów 

przemawiających za tym by szkoła dalej funkcjonowała, a kontynuacja jej działalności jest 

krzywdząca dla dzieci. Przewodniczący Komisji Pan Wojciech Skoczek podkreślił istotną 

rolę Pani Dyrektor Szkoły Podstawowej w Witoldowie. Zaznaczył jej wielkie zaangażowanie 

w pracę i powiedział, że należy jej się wsparcie. Pani Dyrektor Bernadeta Kaczmarek 

wyraziła smutek w związku z odsłuchaną przez nią audycją radiową, w której miały paść 

słowa stwierdzające, że dzieci z małych szkół na terenach wiejskich są aspołeczne, 

odbierane jako nieprzystosowane do pracy w grupie. Podkreśliła, że stoi w obronie dzieci a 

nie finansów. Walczy o poprawienie komunikacji, ponieważ brak jest klarownej decyzji a 

obecna sytuacja jest męcząca dla wszystkich. Pani Ewa Chytła stwierdziła, że przy 

podejmowaniu decyzji dzieci powinny być najważniejsze. Dawniej gimnazja wyrównywały 

szanse dzieci ze wszystkich terenów, obecnie nie ma już takiej możliwości. Pani Agnieszka 

Radwan powiedziała, że brak jest obecnie perspektyw na powrót klas przynajmniej 10-

osobowych. Przekazała, że jeśli doszłoby do zamknięcia szkoły, jej budynek powinien 

zostać przeznaczony na potrzeby mieszkańców w celu utrzymania życia społecznego na 

okolicznych terenach, tę propozycję poparła Pani Mirosława Pietryga. Dyrektor Miejsko - 

Gminnego Zespołu Edukacji przedstawiła sytuację szkoły w Sitowcu, podkreśliła, że w 

przyszłym roku wystąpią tam problemy kadrowe w gronie pedagogicznym. Radna Rady 
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Miejskiej w Koronowie Pani Ewa Szymańska poprosiła by na zebraniach w Witoldowie i w 

Sitowcu poruszyć omawiane problemy dotyczące szkół. 

Posiedzenie opuścił Radny Krzysztof Meyze. Obecnych 5 na 6 członków Komisji. 

3. Analiza materiałów na sesję Rady Miejskiej w Koronowie. 

 

Inspektor Wydziału Finansowo-Budżetowego Pani Dominika Rybarczyk przedstawiła projekt 

uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Koronowo na lata 2024 – 2033. 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie 5 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” 

i 0 głosach „wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

Kierownik Wydziału Finansowo-Budżetowego Pani Barbara Januszewska przedstawiła 

projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Koronowo na 

2024 rok. 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie 5 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” 

i 0 głosach „wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

Posiedzenie opuściła Radna Ewa Szymańska. Obecnych 4 na 6 członków Komisji. 

 

Kierownik Wydziału Planowania Przestrzennego Pani Małgorzata Zwierzyńska przedstawiła 

projekty uchwał: 

 

1. w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „SREBRNICA” dla 

terenu położonego w Koronowie, gm. Koronowo. 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie 4 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” 

i 0 głosach „wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

2. w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenu „Romanowo 

III” w Koronowie, gm. Koronowo. 
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Członkowie Komisji jednogłośnie 4 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” 

i 0 głosach „wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

Kierownik Wydziału Nieruchomości i Gospodarki Komunalnej Pani Agnieszka Szwesta 

przedstawiła projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie ograniczonego 

prawa rzeczowego- służebności przejścia i przejazdu na nieruchomości stanowiącej działkę 

ewidencyjną nr 32/2 położoną we Wtelnie. 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie 4 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” 

i 0 głosach „wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

Kierownik Wydziału Obsługi Przedsiębiorczości i Promocji Pani Brygida Berkowicz-

Wyrzykowska przedstawiła projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zasad i trybu 

przyznawania nagród i wyróżnień za osiągnięcia w dziedzinie kultury fizycznej i sportu. 

 

Członkowie Komisji 3 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 1 głosie 

„wstrzymującym się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

4. Sprawy bieżące Komisji. 

Członkowie Komisji wyrazili chęć wizytacji szkół we Wtelnie i Witoldowie w 2025 r. 

5. Zamknięcie posiedzenia komisji. 

Przewodniczący Komisji Pan Wojciech Skoczek w związku z wyczerpaniem porządku 

posiedzenia o godzinie 13.40 zamknął posiedzenie Komisji. 

 

     Przewodniczący Komisji    

                                       /-/ Wojciech Skoczek      

  

 

Protokół sporządziła            

Maja Olejnik 

pomoc administracyjna       

Wydział Informatyki i Organizacji                            


